
Openingswoord door Daan Snaathorst, voorzitter DNP 
 
Welkom op deze vergadering van de Vereniging van Deelnemers Nedlloyd Pensioenfonds. Op weer een 
nieuwe plek in Rotterdam, het mooie Wereldmuseum. Ik hoop dat u de gelegenheid neemt of heeft 
genomen om een kijkje te nemen in het museum. 
 
Een speciaal welkom aan onze aanwezige ereleden Huub van Gorp en Haye van Noord. 
 
We hebben vandaag een programma met Jacco Heemskerk en Randy Caenen als sprekers namens NPF en 
Hans Muis namens het verantwoordingsorgaan. Heren, van harte welkom. Het programma is korter dan 
u gewend bent, namelijk zonder externe sprekers uit de pensioen- en scheepvaartwereld, maar naar 
verwachting veel informatie over de stand van zaken bij ons NPF en het geeft u in ieder geval ruim de 
gelegenheid om met uw oud-collega’s van gedachten te wisselen. 
 
Allereerst, er zijn wat wijzigingen in programma en rapportage.  
De financiële cijfers die u in het bulletin heeft gelezen, zijn door een misverstand niet helemaal juist 
weergegeven. De straks op het scherm gepresenteerde cijfers zijn juist, gecontroleerd en goedgekeurd 
door de kascommissie. De penningmeester zal de cijfers straks toelichten. 
Ook de volgorde van de sprekers is veranderd. Jacco Heemskerk, voorzitter van NPF start eerst, dan volgt 
Randy Caenen, uitvoerend bestuurder van NPF en Hans Muis, secretaris van het VO sluit de rij. 
 
Achter de tafel ziet u Bert Tibben, penningmeester en Ton Zimmerman, secretaris. Voor degenen die zich 
afvragen wie ik ben…mijn naam is Daan Snaathorst, voorzitter van DNP. 
 
Met onze vereniging Deelnemers Nedlloyd Pensioenfonds zou het beter kunnen gaan. Het ledental daalt 
gestaag en is onder de 1.000 leden uitgekomen en dat proces gaat onvermijdelijk door. Het afgelopen jaar 
hebben we weer vele vrienden en collega’s verloren. In het bijzonder wil ik Paul Hoogwaerts memoreren. 
Hij zou, als aspirant bestuurder, deel van de verjonging van het bestuur vormen. Helaas werd Paul 
plotseling geconfronteerd met een agressieve ziekte waardoor hij afgelopen december na een kort 
ziekbed overleden is.  
Ik zou u willen uitnodigen om een moment stil te staan bij het overlijden van onze oud-collega’s.  
 
Bestuurszaken: Jeanne Vermaat gaat stoppen als leden administrateur. Dat heeft ze vele jaren zeer secuur 
en met volle inzet gedaan. We zijn haar veel dank verschuldigd. Zij draagt haar taak over aan Bert Tibben 
die op zijn beurt de zorg voor website aan Leonie Teunissen overdraagt. Cora Hoving gaat zich storten op 
redactie van de info-bulletins.  
 
Door het teruglopend ledental en de stijging van kosten teren we in op onze reserves, zoals u later ook 
kunt zien in de presentatie van de penningmeester over het financieel verslag 2023 en de begroting 2024. 
Een eenvoudige analyse laat zien dat we nog een aantal jaren vooruit kunnen tot we het -0- cash punt 
bereiken. We hebben het voornemen om een 2-tal hoge kosten zaken aan te pakken: Het info-bulletin en 
de jaarvergadering. Hoe we dat doen, daar zijn we nog over aan het nadenken en daar komen we later op 
terug. Als u suggesties heeft, dan horen we die graag. 
 
Het kan u niet ontgaan zijn dat we bijzondere tijden beleven in Pensioenland. Nieuwe Pensioenwet, 
invaren zijn de sleutelwoorden die daarbij horen. Als gesloten Pensioenfonds gaat dit grotendeels aan ons 
voorbij. De werkgevers spelen een grote rol in dit proces en onze (oud) werkgever staat op forse afstand 
van NPF. 



 
Er worden gesprekken gevoerd met Maersk. Maersk, echter, die neemt haar tijd om te besluiten wat zij 
gaat doen met de Nieuwe Pensioenwet. Die gesprekken worden uiteraard gevoerd door NPF in de eerste 
plaats. Als DNP worden we via NPF op de hoogte gehouden. Maersk ziet NPF ook als gesprekspartner en 
dat geeft goede kansen om opinies en vragen ter tafel te brengen. 
 
In het DNP bestuur heeft een denktank zich het afgelopen jaar onder meer bezig gehouden met de 
ontwikkelingen rondom het nieuwe pensioenstelsel en dan met name met de vraag of invaren in dat 
nieuwe stelsel voor ons als gepensioneerden en slapers nog voordelen zou kunnen opleveren. Het 
mogelijk meer of eerder kunnen indexeren zou een van die voordelen kunnen zijn. Daartegenover staat 
echter dat het invaar proces uitermate gecompliceerd is en dat eerder of meer indexeren ook mogelijke 
risico’s van kortingen dichterbij brengt. 
Het is de werkgever die een verzoek moet richten aan het bestuur van het pensioenfonds als zij zou willen 
invaren in het nieuwe pensioenstelsel en het pensioenfonds moet dan bekijken of dat in het belang is van 
haar gepensioneerden en of dat evenwichtig is. Zo lang de werkgever een dergelijk verzoek niet doet, is 
het business as usual. 
 
Op dit moment is van groter belang dat het Nedlloyd Pensioenfonds nadenkt over haar toekomst, want 
niet alleen het ledental van DNP neemt af, dat geldt ook voor het aantal gepensioneerden van het fonds. 
Jacco Heemskerk, voorzitter van NPF zal u daar straks ongetwijfeld meer over vertellen. 
 
Tot slot: DNP is lid van de Koepel Gepensioneerden. De KG staat voor belangenbehartiging voor senioren 
in Nederland met deskundigheid op de terreinen pensioenen en inkomen, zorg, welzijn en wonen. 
Aangesloten zijn 90 verenigingen van gepensioneerden en seniorenverenigingen. Hiermee komt de 
Koepel op voor de belangen van circa 145.000 gepensioneerden. 
DNP bestuursleden participeren in de regio werkgroep west van de KG en discussiëren mee over 
allerhande onderwerpen die ons als gepensioneerden raken. Uw oud voorzitter Han van Manen is lid van 
het bestuur van de KG en informeert ons regelmatig over van belang zijnde dossiers op pensioengebied. 
 
Daarnaast heeft het DNP bestuur regelmatig overleg met de gepensioneerden leden van het bestuur van 
NPF en met de gepensioneerden leden van het verantwoordingorgaan van NPF, met behoud van ieders 
rol en verantwoordelijkheid. Zo houden we elkaar op de hoogte van wat er speelt bij onze achterban en 
in pensioenland. 
 
Tijd voor de formele ledenvergadering, die ik hierbij open. 


